

# Gastspiel des White Horse Theatre am DFG: „Romeo and Juliet“



“For never was a story of more woe than this of Juliet and her Romeo.”

Today, the White Horse Theatre, featuring amazing actors and actresses from England, Wales, and the USA, delivered a breathtaking performance of Shakespeare’s „Romeo and Juliet“ at our school!

The students from Première and Terminale were captivated as the talented cast brought the timeless tale of love and tragedy to life with incredible passion and energy. Audience members were transported to Verona, feeling every heartbeat and heartbreak of the star-crossed lovers.

A huge thank you to the White Horse Theatre for their brilliant adaptation and for reminding us why this play remains a masterpiece. Bravo to everyone involved in making this performance unforgettable!

Heute hat das White Horse Theatre mit großartigen Schauspielerinnen und Schauspielern aus England, Wales und den USA eine atemberaubende Aufführung von Shakespeares „Romeo und Julia“ in unserer Schule gegeben!

Die Schülerinnen und Schüler der Première und der Terminale waren fasziniert, als die talentierten Darsteller die zeitlose Geschichte von Liebe und Hass mit unglaublicher Leidenschaft und Energie zum Leben erweckten. Die Zuschauer wurden nach Verona entführt und spürten jeden Herzschlag des Paares, deren Liebe unter einem schlechten Stern steht.

Ein großes Dankeschön an das White Horse Theatre für seine brillante Adaption und dafür, dass es uns daran erinnert hat, warum dieses Theaterstück ein Meisterwerk bleibt. Bravo an alle, die dazu beigetragen haben, diese Aufführung unvergesslich zu machen!









